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 ,שלום חברים

 

לאחר עשר שנים שבהן עמדתי בראש ארגון הסגל והקדשתי מזמני 

להעביר את הלפיד  חבריו ושיפור תנאיו, הגיע הרגע להגן על זכויות

להמשיך ולשאת בעול, ונבחר פה אחד על ידי  שנאות לשולי וינטנר,

 .האסיפה הכללית

 

היה זה עשור של עשייה חשובה: החל במאבקים קשים ומוצלחים מול 

האוניברסיטה בנושא הגנה על היעודה הפנסיונית, ומול האוצר  רשויות

( בגין שחיקת שכר מתמשכת, והמשך 42%משמעותי )של  בנושא פיצוי

ויצירת מערכת יחסי עבודה עם ההנהלה  בקידום רווחת חברי הארגון

כמו ההיענות לדרישה ) ינית לארגון וצרכיושיש בה התייחסות עני

 (.להנהגת סל קליטה

 

העשייה המתמשכת והפירות שבצידה לא היו יכולים לבוא לידי ביטוי 

הנאמנה והיעילה של עובדות הארגון ותרומתם  לולא העבודה

הביקורת, שנטלו חלק בהליך  המתמשכת של חברי הוועד וחברי ועדת

 .קבלת ההחלטות

 

 בודה משומנים וצוות שאין שני לו.שיש בו נוהלי ע שולי מקבל ארגון

הוא ימשיך לשמור על האינטרסים של הארגון ולהפנות את  ללא ספק

 .חדשים, ואני מאחל לו ולנו הצלחה רבה מעייניו גם לנושאים

 

 שנה טובה

 

 אודי מקוב


